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            ROMANIA 
  JUDETUL IALOMITA 
CONSILIUL LOCAL BALACIU 
 
 

P R O C E S   V E R B A L    
Incheiat astazi 23.02.2012 

 
 

In sedinta ordinară a Consiliului Local Balaciu,la care participa urmatorii consilieri: 
Bustea Vasile – avand si functia de viceprimar al comunei, Simion Nicoleta , Dumitrache Emil, 
Băicoianu Lale, , Dumitrescu Mihail, Mereuţă Aurelia ,  Dutu Gheorghe, Suditu Grigore 
Gheorghe, Danescu Cristian, Velicu Victor. 

Au fost absenti nemotivat: Vlăsceanu Ion ,   
La sedinta a mai participat :Mihu Cornel-primarul comunei  Trandafir Alexandru Viorel 

-secretarul comunei si Andronache Dan – consilier compartiment buget.  
Sedinta este condusa de presedintele de sedinta d-na Simion Nicoleta. 

 In continuare, presedintele de sedinta da cuvantul secretarului comunei pentru a 
prezenta procesul verbal al sedintei din data de 20.12.2011 
 Presedintele de sedinta solicita consilierilor sa prezinte obiectiile cu privire la modul de 
redactare al procesului verbal. 
 Deoarece nu sunt obiectii, se supune la vot procesul verbal,care se adopta cu 10 
voturi <pentru>. 
 Înainte de aprobarea ordinii de zi,primarul solicită cuvântul şi propune adăugarea 
după punctul 3,a încă unui proiect de hotărâre referitor la aprobarea retelei   scolare de pe 
raza comunei in anul 2012-2013.Motivează  urgenţa adoptării hotărârii prin faptul ca 
Inspectoratul Scolar a solicitat adoptarea si comunicarea acestei până pe data de 
28.02.2012. 
 Se supune la vot propunerea care se adoptă cu unanimitate consilierilor prezenţi. 

Se prezinta spre aprobare proiectul ordinii de zi.modificat: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local pe anul 2012 ,însoţit de: 

 - raportul compartimentului de resort 
 - raportul comisiei de specialitate 
 - iniţiator – primar Mihu Cornel 

2. Proiect de hotarare pentru modificarea HCL Balaciu nr.21/20.12.2011 privind 
stabilirea impozitelor si taxelor pe anul 2012,însoţit de: 

 - raportul compartimentului de resort 
 - raportul comisiei de specialitate 
 - iniţiator – primar Mihu Cornel 

3. Alegerea presedintelui de sedinta pentru perioada martie – mai 2012. 
4. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei scolare de pe raza comunei în anul 

şcolar 2012-2013. 
5. Intrebari şi interpelari 
Proiectul ordinii de zi,se aprobă cu 10 voturi pentru. 

 La punctul 1 al ordinii de zi . primarul în calitate de iniţiator, prezinta proiectul de 
hotarare si expunerea de motive. 
 D-nul Velicu Victor prezinta raportul comisiei de buget,care avizeaza favorabil proiectul 
de hotarare. 
 D-nul contabil  prezinta raportul compartimentului de resort si anexele la proiectul de 
hotarare .După prezentare vorbitorul arată că faţă de anul trecut sumele din tranferuri 
sunt mai mici,deoarece începând cu anul 2012,scoala Sărăţeni se finanţează prin Primăria 
Sărăţeni. 
 Se fac inscrieri la cuvant. 
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 D-nul primar arată că a făcut demersuri către Consiliul Judetean pentru a prelua podul 
de peste râul Ialomita,în vederea executării reparatiilor.Asteaptă un raspuns în câteva 
zile.Din discutia cu d-nul vicepreşedinte Martin, în cazul preluării ,toate cheltuielile făcute 
de Consiliul Local Balaciu,până în acel moment vor fi restituite de la Consiliul Judetean.În 
acest moment a fost întocmită expertiza tehnică şi urmează să se facă achiziţia pentru 
SF+PT+Detalii executie si ulterior achiziţia lucrărilor.Din estimările iniţiale lucrarea se va 
desfasura pe mai multi ani pentru a se asigura finantarea.  
 D-nul Dumitrache Emil  întreabă ce reprezintă suma de la păşune. 
 Se raspunde de catre contabil ca suma  reprezinta cheltuiala pentru întocmirea de 
cărti funciare la pasunea aflată în domeniul privat. 
 D-nul Dumitrescu Mihail solicită să se aloce bani pentru dotarea cu materiale sportive 
a scolii deoarece acestea lipsesc cu desăvârşire.A făcut referat către director în acest sens 
dar nu s-a rezolvat nimic. 
 D-nul Suditu Grigore solicită ca în situaţia în care se va demara proiectul de la pod, 
acesta sa fie urmarit îndeaproape şi toate etapele prevăzute in proiect sa fie realizate. 
 D-na Mereuta Aurelia  arată ca si în acest an se fac eforturi pentru amenajarea la 
standardele legale a punctului sanitar de la Crăsani dar oamenii sunt nemulţumiţi de 
prezenţa la cabinet a medicului uman. 
 D-nul viceprimar arata ca numai pe perioada în care nu s-a putut circula, medicul nu a 
fost prezent dar în restul timpului nu au fost probleme. 
 Deoarece nu mai sunt inscrieri la cuvant,se supune la vor proiectul de hotarare.pe 
articole,astfel: 
 1. Anexa nr.1- bugetul general în suma de 2.192.300 lei,care întruneste 9 voturi 
<pentru> si 1 vot <abtinere> 
 2. Anexa 2 – bugetul local în suma de2.076.000 lei, care întruneste 9 voturi <pentru> 
si 1 vot <abtinere> 
 3. Anexa 3 – bugetul sectiunii de functionare in sumă de 1.782.600 lei, care întruneste 
10 voturi <pentru> . 
 4. Anexa 4 – bugetul sectiunii de dezvoltare în sumă de 293.400 lei, care întruneste 
10 voturi <pentru> . 
 5. Anexa 5 – bugetul activităţilor autofinanţate în sumă de 116.300 lei, care întruneste 
10 voturi <pentru> . 
 6. Anexa 6 – Lista de invetiţii pe 2012, care întruneste 9 voturi <pentru> si 1 vot 
<abtinere> 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre în ansamblu, care întruneste 8 voturi <pentru> 
si 2 voturi <abtinere> şi astfel se adoptă Hotărârea nr.1/2012. 
 La punctul 2 al ordinii de zi . primarul în calitate de iniţiator, prezinta proiectul de 
hotarare si expunerea de motive. 
 D-nul Velicu Victor prezinta raportul comisiei de buget,care avizeaza favorabil proiectul 
de hotarare. 
 D-nul secretar  prezinta raportul compartimentului de resort care avizează favorabil 
proiectul de hotărâre. 

 Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt se supune la vot proiectul de hotărâre şi se 
adoptă cu 10 voturi<pentru> Hotărârea nr.2/2012. 
 La punctul 3 al ordinii de zi, se fac propuneri pentru alegerea urmatorului presedinte 
de şedinţă, pe perioada martie-mai 2012. 
 D-na Mereuţă Aurelia  propune pe d-nul Dumitrache Emil. 
 D-nul Bustea Vasile propune pe d-nul Velicu Victor.Deoarece nu mai sunt alte 
propuneri,se supune la vot propunerea d-nei Mereută Aurelia care întruneste 8 
voturi<pentru> şi 2 voturi<împotrivă> astfel că se adoptă  Hotărârea nr.3/2012. 
 La punctul 4 al ordinii de zi, d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre şi avizul 
conform al Inspectoratului Scolar. 
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 Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt se supune la vot proiectul de hotărâre şi se 
adoptă cu 10 voturi<pentru> Hotărârea nr.4/2012.  
 La punctul 5 al ordinii de zi, se fac înscrieri la cuvânt. 
 Secretarul comunei solicită cuvantul si roagă pe d-nii consilieri membri ai comisiei 
pentru administratie publică locală si juridică,ca după încheierea sedintei sa ramână în sală 
pentru a organiza o sedinţă a comisiei în care sa fie analizată situaţia d-lui consilier Vlasceanu 
Ion.Acesta absentează nemotivat de foarte mult timp,fară a se lua act de încetarea de drept 
a mandatului.Arată că a solicitat comisiei acest lucru în mai multe sedinte,dar nu s.a luat o 
hotărâre. 
 D-na Mereuţă Aurelia doreste sa facă unele precizări cu privire la modul cum a fost 
stabilită ziua comunei.Data de ,,21 mai,, a fost stabilită ca zi a scolii,în consiliul de 
administraţie si in acestă yi nu se tin cursuri programul elevilor fiind orientat către activităţi 
cultural- artistice,religioase,distractive.Cele 2 evenimente se pot împleti foarte bine. 
 D-nul primar arată că nu este de acord cu această dată,comuna Balaciu fiind atestată 
documentar la data de 17 aprilie 1613 şi propune ca această zi să fie sarbătorită ca ziua 
comunei. 
 D-nul Dănescu Cristian arată că ziua scolii nu se poate amesteca cu ziua comunei, cele 
două evenimente avand cu totul alt scop. 
 D-nul Dumitrache Emil arată ca majoritatea populaţiei este ortodoxă iar data de 17 
aprilie cade mai mereu în postul Pastelui,când nu se pot organiza petreceri sau sărbători.Este 
bine să se tină cont şi de acest lucru. 
 D-nul velicu Victor arată că personal optează pentru data de 17 aprilie si solicită să se 
consemneze în procesul verbal că în comuna Balaciu pe toată perioada viscolului s-a putut 
circula fară probleme,căile de acces fiind practicabile mulţumită primarului,viceprimarului si 
consilierului local Dănescu Cristian. 
 Deoarece nu mai sunt alte discutii sedinţa se declară închisă. 
 Rezultatul votului exprimat de consilieri,pentru proiectele de hotărâre înscrise pe 
ordinea de zi,este urmatorul: 
 

Vot  Numele si prenumele consilierului 
local Pr. nr.1 Pr.nr.2 Pr.nr.3 Pr.nr.4 

1 Bustea Vasile Pentru Pentru Împotrivă Pentru 
2 Simion Nicoleta Pentru Pentru Pentru Pentru 
3 Dutu Gheorghe Pentru Pentru Pentru Pentru 
4 Dumitrache Emil Pentru Pentru Pentru Pentru 
5 Mereută Aurelia Pentru Pentru Pentru Pentru 
6 Dumitrescu Mihail Abţinere Pentru Pentru Pentru 
7 Dănescu Cristian Pentru Pentru Pentru Pentru 
8 Baicoianu Lale Pentru Pentru Pentru Pentru 
9 Velicu Victor Pentru Pentru Împotrivă Pentru 
10 Suditu Grigore Gheorghe Abţinere Pentru Pentru Pentru 

 
 Drept care am încheiat prezentul proces verbal. 
 
  PRESEDINTE DE SEDINTA            S E C R E T A R 
         Simion Nicoleta                              Alexandru Viorel Trandafir 


